
Oppsumering 
hytteiegarundersøking

Utarbeida av Innovangsjon i samarbeid med 
velforeinigar i Vang .
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Kva var viktigast for dykk 
ved kjøp av fritidsbustad i 

Vang? 



Uberørt natur

Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 12,5 25 37,5 50



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 10 20 30 40

Langrennsløyper



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 17,5 35 52,5 70

Turmoglegheiter vinter 



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 17,5 35 52,5 70

Turmoglegheiter sumar 



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 7 14 21 28

Alpinanlegg



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 10 20 30 40

Kort veg til høgfjellet



• Det viktigste for oss var plasseringen midt mellom øst og vest, les Oslo og 
Bergen. 

• Tilgang til naturopplevelser i uberørt og vill natur 

• Det er viktig at motorisert ferdsel er begrensa, t.d. at det ikkje er fritt fram 
for snøskuter og ATV. 

• Uten gode langrennsløyper hadde ikke Filefjell blitt valgt, og løypene kan 
fortsatt bli mye bedre. 

• Ønsker ETT felles fiskekort for flere områder. 

• Fantastisk natur, turopplevingar, stillheit fred og ro. 

• Bra med lokal mat på butikken i Tyinkrysset. 

• Gangvei rundt Otrevannet er særdeles viktig. Kan brukes som 
sommertrase og som vinterskiløype.

Nokre kommentarar



Servicetilbod: Kor nøgd er 
du/dykk med? 



Særs lite nøgd

Lite nøgd

Nøytral/ingen erfaring

Nøgd

Særs nøgd

0 15 30 45 60

Butikkar



Særs lite nøgd

Lite nøgd

Nøytral/ingen erfaring

Nøgd

Særs nøgd

0 12,5 25 37,5 50

Handverkarar



• Dårlig bussforbindelse til Bergen pga stopp ved Lærdalstunnel, samt 
veldig dyrt. 

• Mange av Vangs håndverkere er dyktige, men ofte vanskelig å få tak i. 

• Transport/drosje fungerer ikke godt nok. 

• Området går nå over fra å være et utviklingsområde med total entrepriser 
til et område som trenger service; maling, elektriker, snekker, rørlegger - 
det trengs flere som utfører slike oppdrag. 

• Intersport gir utmerket service og er et stort lyspunkt.  

• Når det gjelder Aktiviteter/arrangement /skiheis kunne dette vært utnyttet 
bedre sommerstid 

• Buss fra Bergen på ettermiddag kl. 17 hadde vært fint Buss hjem kl. 17.00 
hjem til Bergen hadde også vært et bedre

Nokre kommentarar



Kva ynskjer du/dykk 
meir av i Vang? 



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 10 20 30 40

Fleire tidlegløyper (langrenn)



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 7 14 21 28

Stolheis i alpinanlegget



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 7,5 15 22,5 30

Felles fiskekortløysing



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 10 20 30 40

Guida aktivitetar



Ikkje viktig

Mindre viktig

Nøytral

Viktig

Særs viktig

0 15 30 45 60

Lokalprodusert mat



!
• Håndverkere, kommer i helgene om det er behov for det, og de gjør en god jobb. 

• Snøfilm, Vinjerock osv er veldig positivt. 

• Ville vært fint å ha et SPA-tilbud + svømmebasseng. 

• Takeaway-restaurant for Thai-mat, sushi el.l. hadde vært supert.  

• Vinmonopol 

• Hjelp til å vedlikeholde torvtak og -- vann/ved om vinteren --- Salg av bakervarer i påsken Utleie av robåter på Bygdin. 

• Klatrepark og badeland !! 

• Bakeri 

• Ett felles kort og mulighet for sesongkort til en fornuftig pris.  

• Trengs lettare tilgang til taxi. 

• Mer lokal mat! 

• Jeg ville benyttet hytten mye mer om det var bredbånd helt frem.

Nokre kommentarar



• For å benytte hytta mer er jeg avhengig av mer fritid. 

• Mulighet for transport med snøscooter til Eidsbugarden når JVB ikke kjører. 

• Lettere å få jakt-kort i private områder hadde skapt mer bruk av hyttene på høsten. 

• Fokuser på og bevar verdiene som gjør at hyttefolk faktisk velger den vesentlig lange 
reiseveien til Vang, fremfor andre hyttekommuner. Dvs først og fremst fokuser på den flotte 
naturen. 

• Vang bør holde seg unna det å søke mulighet for bruk av snøskuter til lystformål.  

• Dørgende lei av grunneiere som ikke samarbeider og som ikke vil være med på en videre 
utvikling av Tyin–Filefjell-området. 

• En del potensielle hytte / leilighetskjøpere skremmes bort av uforholdsmessig høy fastavgift 
på strøm. 

•  Savner aller mest flere spisesteder og godt preparerte løyper.

Kva skal til for at du nyttar 
hytta enno meir? 



• Det viktigste for oss er TIDLIGERE åpning av langrennsløyper.  

• Før grunneierne blir enige står desverre Tyin–Filefjell på stedet hvil. Og 
snart er området det eneste stedet med skikkelig snø! 

• Ønsker ikke tilstander som i Hemsedal og Beitostølen, men noe mer 
tilbud enn i dag ville ikke skade. 

• Aktivitetar bør vera knytt til naturopplevingar for store og små - ikkje 
badeland. 

• Jeg mener det bør være gode muligheter å tilrettelegge for 
sykkelturisme sommerstid.  

• Bedre veier - at Vang kommune engasjerer seg og fortsetter med å få 
E16 fokus på Nasjonal transportplan. 

• Mer info om hvor å kunne kjøpe viltkjøtt, ost og lignende. 


